



SURUHANJAYA PILIHAN RAYA MALAYSIA

KENYATAAN TAWARAN

PPNPP/SH/24/2021 – SEBUT HARGA MEMBEKAL DAN MENGHANTAR PERALATAN TAMBAHAN PASUKAN PP-KPR, PENOLONG PEGAWAI PENGURUS DAN PENYELIA PUSAT MENGUNDI BAGI PILIHAN RAYA UMUM KE-15 PEJABAT PILIHAN RAYA NEGERI PULAU PINANG

1. Tawaran adalah dipelawa kepada Syarikat / Pembekal tempatan yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi Sebut Harga seperti berikut:-

No. Sebut Harga	Tajuk	Kod Bidang Pendaftaran MOF	Tarikh Pelawaan Sebut Harga	Tarikh Tutup Sebutharga	Tarikh Taklimat/Lawatan Tapak
PPNPP/SH/24/2021	MEMBEKAL DAN MENGHANTAR PERALATAN TAMBAHAN PASUKAN PP-KPR, PENOLONG PEGAWAI PENGURUS DAN PENYELIA PUSAT MENGUNDI BAGI PILIHAN RAYA UMUM KE-15 PEJABAT PILIHAN RAYA NEGERI PULAU PINANG	020801	8 SEPTEMBER 2021 (RABU)	10 SEPTEMBER 2021 (JUMAAT) jam 12.00 tengah hari	Tidak Berkenaan

2. Syarikat / Pembekal yang ingin menyertai Sebut Harga hendaklah mendaftar di **Urusetia Perolehan, Pejabat Pilihan Raya Negeri Pulau Pinang, Tingkat 4, Bangunan MARA, No.33, Jalan Pengkalan Weld, 10300 Pulau Pinang** mulai 8 September 2021 (Rabu) seperti ditetapkan berikut:

**Rabu hingga Jumaat : 9.00 pagi hingga 1.00 tengah hari
2.00 petang hingga 4.00 petang**

Pendaftaran ini adalah bertujuan untuk mendaftarkan Syarikat/Pembekal agar Dokumen Sebutharga dapat diedarkan kepada Syarikat/Pembekal yang berminat. Pendaftaran juga boleh dibuat dengan menghantar e-mel kepada Urusetia Perolehan iaitu **Cik Sarimah binti Sharif** di alamat e-mel sarimah@spr.gov.my dengan menyertakan Salinan Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat dari Kementerian Kewangan dan Salinan Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat Bumiputera (jika ada).

3. **Cadangan Sebut Harga** berserta dokumen sokongan yang lain hendaklah dimasukkan ke dalam **sampul surat** serta dicatatkan 'CADANGAN SEBUT HARGA' berserta **No. Sebut harga** pada penjurong atas sebelah kiri sampul surat dialamatkan dan **dihantar dengan tangan** kepada:-

**URUSETIA PEROLEHAN
Pejabat Pilihan Raya Negeri Pulau Pinang,
Tingkat 4, Bangunan MARA
No. 33, Jalan Pengkalan Weld
10300 PULAU PINANG.**

Dokumen sebut harga yang lewat dikemukakan tidak akan diterima dan dipertimbangkan oleh Urusetia.

4. Sebarang pertanyaan berkenaan Sebut Harga ini, sila hubungi Urusetia Perolehan (**Cik Sarimah binti Sharif**) di talian **04-261 7692** untuk penjelasan lanjut.